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Piotr Jabłoński                       

Radny Rady Miasta Chełm 

Pan  

Jakub Banaszek 

Prezydent Miasta Chełm 

za pośrednictwem  

Pana 

Longina Bożeńskiego 

Przewodniczącego Rady Miasta Chełm 

 
 

Dotyczy : Lubelskiego Centrum Piłki Nożnej 

 Chciałbym się dowiedzieć, czy w projekcie przebudowy Stadionu Miejskiego  przy ul. 

Szwoleżerów 15 A, jako głównej areny Lubelskiego Centrum Piłki Nożnej jest przewidziany remont 

kortu tenisowego znajdującego się za płytą boiska piłkarskiego, tuż przy ul. Szwoleżerów. Pragnę 

zauważyć, iż obecnie kort ten znajduje się w bardzo złym stanie technicznym. Jego gruntowna 

modernizacja przyczyniłaby się zapewne do propagowanie tenisa ziemnego wśród mieszkańców 

naszego miasta a także to miejsce w przestrzeni miejskiej bardzo zyskałoby na wyglądzie, co jest 

istotne z uwagi na położenie kortu. 

W przypadku braku ujęcia remontu kortu tenisowego w ramach planowanej inwestycji 

proszę o wyjaśnienie przyczyn takiego stanu rzeczy.   

 

     Z poważaniem 

 


